
证书编号：ISC-O-2022-1422

兹 证 明

鄄城现代实验仪器有限公司

统一社会信用代码：91371726798694602Q
注册地址：鄄二路南段路东（实小南院） 邮编: 274600
审核地址：鄄城县柳园村北、西段 邮编: 274600

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

教学实验仪器、石油化工仪器的生产（组装）及销售所涉及场所的相
关职业健康安全管理活动

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2022年 07月 07日
有效期至：2025年 07月 06日

职业健康安全管理体系认证证书

证书二维码



Registration No.ISC-O-2022-1422

This is to certify that

Juancheng Modern Experimental Instrument Co.Ltd

The social credit code：91371726798694602Q

Registered Address: Juaner Road South Section Road East (Shixiao South Yard).

Audit Address: North and west sections of Liuyuan Village, Juancheng County.

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of
Relevant occupational health and safety management activities in the places involved in the production

(assembly) and sales of experimental instruments and petrochemical instruments.

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date：2022-07-07

Expiration Date: 2025-07-06

Occupation Health Safety

Management System Certificate

Cert code


